
  

 

 

Ishøj Skole   Den 6.3.2024 

    lh/sus 

 

 

     

 

Der afholdes Skolebestyrelsesmøde tirsdag 12.3.2024 kl. 17.30 i personalerummet. 

 

 

Referent:  

 

Dirigent:  

 

Fraværende:  

 

Anja Mikolajek 

 

Camilla Ankerkilde 

 

Camilla Arler, Ali Güversin, 

Britt Kanstrup & Victor 

Krolack 

Dagsorden: 

 

 

 

1281 

Godkendelse af referat fra skolebestyrelsesmødet den  

13/2-2024 

a. Referat er vedlagt som bilag 

 

1282 

Orientering fra ledelse i skole og sfo (orientering) 10 min. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Referatet blev godkendt. 

 

 

 

 

Lars Halmø orienterede om: 

• Skoleballet for 0. – 6. 

klasse var en succes. 

Stor tak til elevrådet 

for deres arbejde i den 

forbindelse. 

• Featuren går i gang i 

uge 12. Hovedtemaet 

er verdensmålene. 

• Borgmesteren har væ-

ret på skolen, og hun 

har taget det første 

spadestik sammen med 

2.a til den nye tilbyg-

ning. 

• ”Pay for it” er etbeta-

lingssystem i skole-

kantinen. Der har 



  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

1283 

Vedtagelse af budget 2024 (drøftelse og beslutning) 20 

min.  

a. Bilag vedr. budget 2024 er vedlagt som bilag 

 

 

1284 

Anbefalinger til skærmforbrug i skole og sfo (drøftelse) 20 

min.  

a. Skolebestyrelsens holdninger til de anbefalinger som er 

kommet fra undervisningsministeriet 

b. En kort version af anbefalingerne for skærmbrug i skole 

og fritid er vedlagt. Ønskes en mere uddybende version 

af anbefalingerne kan man gå ind på undervisningsmi-

nisteriets hjemmeside 

været møde i dag, og 

det tages i brug efter 

påske. 

• Cromebooksagen med 

Google. KL og andre 

kommuner arbejder 

også med på sagen. I 

værste fald har vi in-

gen cromebooks næste 

skoleår. 

• 7. og 9. klasse har haft 

besøg af en politi-

mand, som fortalte om 

bandemiljø. 

 

Katja Carstensen orienterede 

om: 

• De nye Spirer børn 

kommer d. 2/4-24 kl. 

9.00. 

• Den 20/3-24 er der 

overleveringsmøde. 

• Den 19/3 besøger Ka-

tja Carstensen Elver-

høj, og her møder hun 

de børn, der skal be-

gynde på Ishøj Skole i 

2025. 

• Kaninerne afvikles, da 

børnene ikke er inte-

resseret i dem. 

 

 

Lars Halmø gennemgik bud-

gettet, hvorefter det blev 

godkendt. 

 

 

 

Forældrene sagde følgende: 

• Overordnet set er det 

skolebestyrelsens op-

fattelse at anbefalin-

gerne er fornuftige. 

• Det er rart, det er hen-

vendt til lærere, 



  

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

1285 

Skolebestyrelsens mærkesag ”Lokalsamfundet” (drøftelse) 

20 min. 

a. Et genbesøg af mærkesagen 

b. ”Mærkesagen” er vedlagt som bilag 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

1286 

Udvidelse af Ishøj Skole (orientering) 10 min.  

a. Seneste nyt 

 
 

 

 

 

 

 

 

1287 

Sommerfest 

 

 

 

ledelse og skolebesty-

relse. 

• Pkt. 5 i skoledelen er 

en stor opgave. 

• Fint, at retningslin-

jerne ligger i tråd med 

vores principper. 

• Der skal være substans 

i den pædagogiske be-

grundelse, når man 

bruger skærm. 

 

Lars Halmø nævnte, at elev-

rådet også skal høres. 

 

 

Følgende blev nævnt: 

• Vi skal huske at dele 

den gode historie. 

• Informationsniveauet 

skal styrkes. 

• Skolen skal ”tale” med 

større selvtillid, I gør 

et godt stykke arbejde. 

• Nogle gange skal for-

ældrene have tillid til, 

at sager ordnes i skole-

regi. 

• OBS på første gangs 

forældre. 

 

 

Det første spadestik blev ta-

get d. 5/3-24 af borgmeste-

ren. Byggepladsen er ved at 

blive etableret, og forhåbent-

lig står tilbygningen færdig 

til efteråret 2024. Driften 

kommer ganske givet til at 

blive berørt af ombygningen. 

 

 

Maria Schou takker nej til at 

være med i styregruppen, så 

den består af Camilla Anker-

kilde, Camilla Arler, Susanne 



  

 

 

 

 

1288 

Meddelelser fra (orientering) 10 min.  

a. Elevrådet 

b. Skolebestyrelsen 

c. Medarbejderne 

d. Byrådet/Børne- og Undervisningsudvalget 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sølberg, Martin Olsen og 

elevrådet fra 7.- 9. klasse. 

 

 

a. 

• Danske skoleelever 

har sendt slik som tak, 

fordi vi besvarede en 

spørgeundersøgelse. 

• IFE har afholdt klima-

arrangement på ung-

domsskolen. Det var 

fint, og måske breder 

man det ud til alle sko-

ler næste år. 

b. 

• Skolebestyrelsen af-

venter svar på deres 

brev om skolebussen. 

Lars Halmø vil kon-

takte Sarah de Masi. I 

øjeblikket kører der to 

skolebusser om mor-

genen. 

• Skoleforum afholdes 

d. 4/4-24. 

c. 

• SFOen er spændt på, 

hvor meget byggeplad-

sen kommer til at på-

virke deres dagligdag. 

d. 

• Skolen/sforens til-

fredshedsundersøgelse 

kan findes under refe-

rater fra BUC. 

• Beredskabsplanerne er 

blevet læst igennem i 

forhold til ”Barnets 

lov”, og de er godt i 

tråd med den nye lov-

givning. 

• Oplæg til budget 2025 

er blevet drøftet. Der 

skal laves et rådig-

hedskatalog på 10 



  

 

 

 

 

 

1289 

Eventuelt 5 min 

 

 

 

 

 

 

1290 

Evaluering af skolebestyrelsesmødet 5 min. 

 

1291 

Lukket møde 

Se særskilt dagsorden 

 

millioner, hvoraf BUC 

skal finde 4 millioner. 

 

 

Lars Halmø fik skolebesty-

relsens tilsagn til at ansøge 

om at konvertere understøt-

tende undervisningstimer til 

to-voksentimer i skoleåret 

24/25. 

 

 

 

 

Fint og godt styret møde. 

 

 

Se særskilt referat. 

 

 

 

  

Kommende skolebestyrelsesmøder – skoleåret 23/24 

9/4, 14/5, 11/6 


